
 
 
 
 
 
 
Styrets Beretning 
 

1. Rosekollen Vel har totalt 23 medlemmer. 
 
2. Tilstanden til veiene Rosekollen og Sjøstuveien: 

a. De få hull som har oppstått av regn i Rosekollen har blitt utbedret med subbus. Busker 
som har strukket seg ut over veien har blitt trimmet.  

b. Sjøstuveien er noe mer humpete. Det har ikke innkommet forslag til utbedring eller 
finansieringsplan fra oppsittere i Sjøstuveien slik årsmøtet ba om i 2012 (ref. pkt. 12. i 
årsmøtereferat 2012).  

 
3. Det har i 2013 vært avholdt 1 styremøte. 
 
4. Det har ikke kommet innvendinger til årsmøtereferat for 2012. 

 
5. Det har ikke meldt inn noen saker til årsmøtet. 

 
6. Rosekollen Vel har et overskudd for 2012 -13 på 6.215.69. 

 
7. Tore Gulden har hatt møte med antikvar Liv Lund Nygaard angående Frogn kommunes arbeid 

med verneplanen for gamle Drøbak den 26. juni 2013.  
a. Rosekollen var på et tidspunkt tenkt inn i en ny verneplan for Gamle Drøbak. Da det 

allerede eksisterte en verneplan for Rosekollen fant ikke Frogn kommune det 
nødvendig å endre på denne. Den nye områdereguleringen (verneplanen) er planlagt 1. 
gang behandlet i politisk utvalg i desember 2013. Etter det blir den ny 6 ukers høring 
med muligheter til å komme med merknader 

 
8. Elisabeth Steenstrup har blitt innvalgt i styret i Løkkedalsveiens Veilag, og har der søkt å 

ivareta grunneierne på Rosekollens interesser. 
 

9. Da det ble ved årsmøtet 2012 ble vedtatt og ikke opprette to separate veilag for Sjøstuveien og 
Rosekollen, anser ikke styret at det er behov for å endre noen vedtekter for Rosekollen Vel. 
(ref. punkt 13 på årsmøtereferat 2012).  

 
10. Bent Karlsen som har to eiendommer i vellet ønsker ikke å være medlem i Rosekolen Vel og 

betaler ikke medlemskontingent. Styret foreslår at årsmøtet pålegger styret å formulere et brev 
til Bent Karlsen på bakgrunn av hans plikter bla. til å delta i vedlikeholdet av Rosekollens 
veier. Dette som et ledd i å kartlegge hvilke plikter og rettigheter medlemmer i velet har, 
jamfør punkt 9 i årsmøtereferat av 2012. 
 

 
 
For styret  
Tore Gulden 
 
 


